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PROTOKÓŁ Nr LIV/2024 
 
z LIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 31 stycznia 2024 roku w budynku 
administracyjnym Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. od 8:00 do 10:40. 
        

Ad.1. Otwarcia LIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Paweł Patrzałek. Poinformował zebranych, że przebieg Sesji Rady Gminy jest transmitowany  
i utrwalany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. Następnie przywitał radnych Rady Gminy 
Solec-Zdrój, Sołtysów, gości oraz obecnych pracowników Urzędu Gminy.  
   

Ad.2. Przewodniczący Rady poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 
Obecnych jest 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 
Solec-Zdrój oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 
Radni nieobecni: Marcin Oszywa.  

Radny Marian Mastaliński dołączył do obrad o godz. 08:07 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ad.3. Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek odczytał porządek posiedzenia, który 
przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie LIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku LIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
4. Przyjęcie Protokołu z LIII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
5. Złożenie do Przewodniczącego Rady Gminy pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
7. Podjęcie uchwał: 
a) uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania, 
wstrzymywania i cofania oraz określenia wysokości stypendiów sportowych; 
b) uchwała w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
w 2024 roku dla Powiatu Buskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1053T Dobrowoda – Piasek Mały - Solec – Zdrój dł. 2,347 km”; 
c) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2024-2032; 
d) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2024 rok. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad. 
 
Następnie, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia LIV Sesji 
Rady Gminy. Za przyjęciem porządku głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących 
się. Porządek został przyjęty. 
 
 Ad.4. Nikt z obecnych radnych nie wniósł żadnych uwag do protokołu z LIII Sesji Rady 
Gminy. Protokół został przyjęty.        
 

Ad.5. Pisemną interpelację wniósł radny Marek Kasperkowicz.  
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Ad.6. Wójt Adam Pałys przedstawił informację z wykonania uchwał podjętych na LIII 
Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  

Do obrad dołączył radny Marian Mastaliński. Przewodniczący Rady poinformował, że 
w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Skarbnik Gminy Zofia Kopeć przedłożyła informację z działalności Referatu Finansów. 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- czy odbyła się kontrola w asyście policji. 
 
Skarbnik Gminy: 
- nie odbyła się. Podatnik zlekceważył komisje i policję. Stwierdził, ze nie ma czasu w tym dniu 
i ich nie wpuścił. 

 
 Następnie, zostały przedłożone informacje z Referatu Organizacyjnego, Promocji  

i Kultury, Referatu Gospodarki Komunalnej oraz Referatu Inwestycji Rozwoju Gminy  
i Środowiska. 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- jakie uwagi do planu złożył konserwator. 
 
Wójt: 
-chodzi o układ urbanistyczny miejscowości Solec. Konserwator ma pewne rzeczy 
uszczegółowić. Pracownik referatu omowi to w sprawach różnych. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Informacja została przyjęta. 

 
Informacje – w załączeniu. 

 
 Ad. 7a/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  
w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania 
oraz określenia wysokości stypendiów sportowych był szczegółowo omawiany na posiedzeniu 
komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Następnie odczytał 
uchwałę. 
 
Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących 
się. 
 
Uchwała Nr LIV/334/2024 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania, 
wstrzymywania i cofania oraz określenia wysokości stypendiów sportowych 
– w załączeniu. 
 
 Ad. 7b/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej w 2024 roku 
dla Powiatu Buskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1053T Dobrowoda – Piasek Mały - Solec – Zdrój dł. 2,347 km” był szczegółowo omawiany na 
posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Następnie 
odczytał uchwałę. 
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Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących 
się. 
 
Uchwała Nr LIV/335/2024 w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej w 2024 roku dla Powiatu Buskiego na dofinansowanie zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1053T Dobrowoda – Piasek Mały - Solec – Zdrój dł. 2,347 
km” – w załączeniu. 
 
 Ad. 7c/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2024-2032 był 
szczegółowo omawiany na posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną 
rekomendację. 
 
Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 1 – wstrzymał się od 
głosu (E. Grabowski). 
 
Uchwała Nr LIV/336/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na 
lata 2024-2032 – w załączeniu. 
  
 Ad. 7d/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2024 rok był szczegółowo omawiany na posiedzeniu 
komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację.  
 
Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 
poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw,  
1 – wstrzymał się od głosu (E. Grabowski). 
 
Uchwała Nr LIV/337/2024 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2024 rok – w załączeniu.  
 
 Ad.8. Wolne wnioski i zapytania: 
 
Posiedzenie opuścił radny Marek Kasperkowicz (8:48) 
 
Pracownik Referatu Inwestycji Rozwoju Gminy i Środowiska Grzegorz Jabłoński omówił 
spotkanie z konserwatorem. Przypomniał, że została utrzymana w mocy decyzja konserwatora 
wojewódzkiego o wpisaniu całego parku wraz z budynkami do rejestru zabytków. Zabytkiem 
jest również położony niedaleko kościół, a dodatkowo występuje obszar ruralistyczny. To 
wszystko powoduje, że konserwator ma odmienne spojrzenie na plan niż Gmina. Trzeba 
wypracować takie zapisy, które zadowolą obie strony. 
 
Radny Grzegorz Lasak: 
- jak konserwator odnosi się do nielegalnych budynków na terenie parku, które później 
zalegalizowano. Widzi pewną niechęć do działań podejmowanych przez gminę.  
 
Grzegorz Jabłoński: 
- należy pamiętać, że legalizacja, zabytek i projekt planu to trzy odrębne procesy, np. 
legalizacja odbywa się na podstawie przepisów prawa budowlanego i prowadzi ją nadzór 
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budowlany. Nasze spostrzeżenia nie są argumentami. Tworząc zapisy planu, musimy je 
uzgodnić. Stąd konieczność wypracowania wspólnego stanowiska z konserwatorem.   
Radny Grzegorz Lasak: 
- jeżeli w zabytku była już duża ingerencja, to, czy nadmierną ingerencja jest udrożnienie i 
stworzenie przejścia. Czy dla konserwatora utworzenie ciągu pieszo-komunikacyjnego jest tak 
dużą ingerencją, jak te poprzednie. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 
- czy konserwator stwierdził, że tej drogi nie może być. 
 
Grzegorz Jabłoński: 
- według konserwatora proponowana droga przecina cały zabytek. Zaproponowaliśmy więc 
nie drogę, ale przejście, deptak. Według konserwatora nadal jest to przecięcie. Na koniec 
padła propozycja uwzględnienia już istniejącego ciągu alejek. 
 
Radny Grzegorz Lasak: 
- pod koniec lat 90-tych doszło na terenie parku do wybuchu, w którym życie stracili 
mieszkańcy Solca. Nie ma możliwości dojścia do tego miejsca. Czy to może być argument w 
prowadzonych rozmowach. 
 
Grzegorz Jabłoński: 
- nie chce wchodzić w takie rozważania. To, co przedstawia, to są wnioski z odbytego 
spotkania.  
 
Radny Eryk Grabowski: 
- nie widzi spójności w opinii pani konserwator. Są dobudowane budynki, jeden jest nadal 
niezalegalizowany. Na ostatniej sesji niektórzy radni oraz wójt podpisywali pismo o legalizację 
tego budynku. Prawo jest prawem i powinniśmy trzymać się jego litery. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 
- połączenie jednej strony Solca z drugą jest bardzo ważne. Czy radni mogą uczestniczyć w 
rozmowach z konserwatorem. Chcieliby przedstawić swoje argumenty za tym, aby Solec był 
połączony. Jest to kwestia kluczowa dla rozwoju Solca.  
 
Radny Eryk Grabowski: 
- czy przejście uwzględniające istniejące alejki będzie drożne. 
 
Wójt: 
- przejście powinno być, zostanie to dopracowane. To nie tak, że my chcemy zalegalizować 
budynek. Wystąpiliśmy o przeniesienie w czasie jego rozbiórki, o co prosiła mieszkanka. Pani 
konserwator stoi twardo przy swoim stanowisku. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 
- czy możemy zaprosić konserwatora. 
 
Wójt: 
- oczywiście, że tak. 
 
Radny Marcin Nurek: 
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- na jakim etapie jest projekt modernizacji ośrodka zdrowia; 
- wejście do apteki przy ośrodku wymaga natychmiastowej poprawy; 
- przypomina o konieczności odwodnienia ul. Słonecznej; 
- czy przejście obok Syrenki będzie wylane asfaltem; 
- podziękował za naprawę chodnika przy ul. Szkolnej i Żeromskiego. Na ul. Szkolnej został 
jeszcze około 30-metrowy fragment do naprawy. 
 
Wójt: 
- przygotowywany jest wniosek do Klimatycznych Uzdrowisk, będzie to termomodernizacja 
budynku z adaptacją na piętrze pod potrzeby rehabilitacyjne wraz z uporządkowaniem terenu 
wkoło. Nie wie, ile to potrwa. Ma nadzieję, że uda się skończyć w tym roku. Bieżące sprawy 
będą realizowane; 
- ul. Słoneczna będzie robiona na wiosnę i wraz z nią ten fragment przy Syrence. 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- pewnego dnia był świadkiem, jak już od godziny szóstej rano ustawiała się kolejka pacjentów 
przed ośrodkiem zdrowia. Ludzie stali na mrozie. Ośrodek został otwarty o godzinie 7:30 i 
dopiero wówczas pacjenci zostali wpuszczeni do budynku. Proponuje wykonanie przeszklonej 
wiaty, zadaszenia. Ludzie nie byliby aż tak narażeni na warunki atmosferyczne. Innym 
wyjściem jest wcześniejsze otwieranie budynku, np. przez osobę, która otwiera Urząd Gminy. 
Ludzie mogliby czekać na korytarzu. Należałoby wcześniej zabezpieczyć rejestrację oraz inne 
przejścia, np. kratą lub zatrudnić osobę, która byłaby obecna do momentu przyjścia personelu; 
- na jakiej podstawie prowadzone są prace nad zalewem, skoro termin zakończenia robót 
zapisano na 30 listopada 2023 roku; 
- jaki na dzień 31 stycznia 2024 roku jest ostateczny termin zakończenia robót wokół zbiornika; 
- jak Urząd Gminy zamierza zabezpieczyć plac wielofunkcyjny, aby nie stal się parkingiem; 
- jak Urząd Gminy zamierza zabezpieczyć przed dewastacją urządzenia i obiekty małej 
architektury; 
- demontaż ozdób choinkowych był wykonywany na urządzeniu nieprzystosowanym do tego. 
Kto za to odpowiada. 
Prosi o dołączenie pytań do Protokołu.  
 
Lista 5 pytań w załączeniu. 
 
Wójt: 
- ośrodek można otwierać wcześniej, ale ludzie wówczas też będą przychodzić wcześniej. 
Zadaszenie można zrobić; 
- pracownicy mają zrobione badania do pracy na wysokości; 
- na pozostałe pytania odpowie pisemnie. 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- pracownicy wykonują polecenia pracodawcy; 
- kolejki związane są z problemami przy rejestracji.  
 
Radny Grzegorz Lasak: 
- które odcinki obejmie oświetlenie; 
- czy nie udałoby się przypomnieć mieszkańcom, że wykonanie przyłącza kanalizacyjnego to 
ich obowiązek, może na stronie internetowej. Może podpowiedzieć firmę, która może to 
zrobić. Starsi ludzie mają z tym problem. 
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Wójt: 
- oświetlenie obejmie ulice Sienkiewicza, Żeromskiego, Polną i Ogrodową w Solcu oraz 
podwieszenie na Zakamieńcu i Dąbrówce; 
- mieszkańcy mają przypominane, pracownicy referatu Gospodarki Komunalnej starają się im 
pomagać. 
 
Radny Paweł Fortuna: 
- w rowach przy drodze Zborów-Świniary zalega po zimie bardzo dużo śmieci. Jeżeli będą 
prowadzone jakieś prace, to przy okazji prosi również o oczyszczenie tych rowów.  
 
Radny Jan Powroźnik: 
- droga na Sieradzce wymaga remontu; 
- czy ozdoby choinkowe nie mogłyby być zawieszane i zdejmowane przez OSP, np. w ramach 
ćwiczeń. 
 
Radny Stanisław Żelazny: 
- barierki przy chodniku w Świniarach wymagają remontu; 
- czym spowodowany jest długi czas oczekiwania na fizjoterapię w Solcu; 
- czy uda się w tym roku zebrać szybciej azbest; 
- czy planowany jest odstrzał bobrów. 
 
Wójt: 
- jeżeli pojawią się jakieś środki, to można myśleć o drogach; 
- nie ma takiej możliwości, aby takie prace wykonywała OSP; 
- remont barierek zostanie zgłoszony do powiatu; 
- za mały kontrakt w porównaniu do potrzeb powoduje, że czas oczekiwania się wydłuża; 
- udało się złożyć wniosek na dofinansowanie do WFOŚiGW w Kielcach. Czekamy, co dalej; 
- na temat bobrów wypowie się radny Mastaliński. 
 
Radny Marian Mastaliński: 
- koło łowieckie jest przygotowane, odbyło się szkolenie. Obecnie jednak bobry są mniej 
aktywne. Jeżeli jest wyższy poziom wód, to bobry się pojawiają, a jeżeli woda opada, to bobry 
się przenoszą. 
 
Radny Grzegorz Lasak: 
- pilnowanie bobrów jest bardzo trudne; 
- pojawia się również zagrożenie wilkami, ponieważ odtwarzanie tego gatunku nie jest 
kontrolowane. 
 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- konieczność wylania asfaltem odcinka drogi w Piasku; 
- droga Piasek Żuków również jest w fatalnym stanie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek; 
-  nigdy nie śmiał się z wypowiedzi radnego Grabowskiego, po prostu ma taki wyraz twarzy; 
- dziękuje za przyjęcie uchwały w sprawie dotacji. Ogłoszony jest przetarg na drogę z Piasku 
do Solca wraz z rondem. Odcinek od ronda zostanie wprowadzony do II naboru. Będzie 
spotkanie z dyrektorem PZD i wszystkie drogi zostana objechane. 
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Radna Teresa Sowula: 
- przypomina o drodze Zborów-Kików. 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- Przewodniczący Gądek uśmiechał się podczas jego wypowiedzi na temat lekcji w-f na ulicy 
Szkolnej; 
- konieczność wymalowania pasów przejścia dla pieszych na „Piachach” w Wełninie; 
- podziękował za usypanie piachu przy drogach; 
- dwóch mieszkańców Świniar zgłasza, że planowana farma fotowoltaiczna jest zbyt blisko 
zabudowań. Utrzymana w mocy została decyzja wójta o odstąpieniu od oceny oddziaływania 
na środowisko tej farmy. Dlaczego wójt nie wnioskował o przeprowadzenie takiej oceny. 
 
Wójt: 
- według przepisów prawa nie było do tego podstaw; 
- przejście zostanie zgłoszone. 
 
Radny Stanisław Żelazny: 
- prawdopodobnie chodzi o budynek będący własnością osoby chcącej wydzierżawić pole. 
 
Radny Marian Mastaliński: 
- jeżeli jest szansa na jakieś środki, to dopilnujmy wszystkiego, co jeszcze da się zrobić. Popiera 
Teresę Sowulę odnośnie drogi Zborów-Kików. Jeżeli nie chodnik, to może chociaż uda się 
utwardzić pobocze. 
 
Sołtys W. Korniłowicz: 
- konieczny remont chodnika Zborów-Solec; 
- chodnik przy ul. Krakowskiej w Solcu też wymaga remontu. Urząd zabezpieczył znajdujące się 
w nim dziury, ale nawierzchnia wymaga poprawy. 
 
Sołtys R. Nega: 
- popiera wniosek Pawła Fortuny o oczyszczenie rowów. Takiego oczyszczenia wymaga 
również przejście pomiędzy bankiem w Solcu a sąsiadującym z nim budynkiem. 
 
Sołtys M. Pompa: 
- dziękuje Radzie oraz Piotrowi Kalicie za prace przeprowadzone w Żukowie; 
- droga na Sieradzkiej do remontu. 
 
Pan Bogdan Chmura: 
- podziękował wójtowi za pracę; 
- prosi o zainteresowanie się młodymi kandydatami na wójta Solca. Na stanowiska kandydują 
starsi, często emeryci, renciści, którym nie zależy tak, jak młodym; 
- czy pan Gądek ma jakąś wiedze na temat pasów ciągłych na zakrętach. W Zborowie i w Piasku 
ich nie ma. Dlaczego ich nie ma i kto to zaniedbał. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek: 
- nie ma pasów, bo brakuje na to środków. Droga Zielonki – Stopnica była robiona ze środków 
UE. Były na niej pasy, bo było to przez 5 lat wpisane w projekt. 
 
Pan Bogdan Chmura: 
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- to nieprawda, że brakuje pieniędzy. Przy drogach bez przerwy sypany jest kamień, co właśnie 
jest marnotrawstwem pieniędzy. 
 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- żwir i piach na drogach to pozostałość po zimowym posypywaniu dróg. 
 
Pani Małgorzata Kryczka: 
- uważa, że sprawy ośrodka zdrowia wykorzystywane są w kampanii wyborczej. Stara się, żeby 
ośrodek cały czas się rozwijał. Przychyla się do stanowiska wójta o wybudowaniu zadaszenia. 
Nie wyobraża sobie, żeby pacjenci byli wpuszczani na teren ośrodka bez nadzoru. Gdyby 
wyciekły w tym czasie dane wrażliwe, kto za to byłby odpowiedzialny. Część remontów 
przeprowadziła z własnych pieniędzy, w części partycypowała gmina.  Zarejestrować się na 
wizytę można osobiście, telefonicznie lub internetowo. Nie róbmy więc kolejek. Prawdziwym 
problemem ośrodka jest brak lekarzy. Dawniej gmina oferowała lekarzom mieszkania. 
Problemem jest również brak pielęgniarek. Nad tym należy się zastanowić, pozostałe 
problemy są do rozwiązania.  
 
W trakcie swojej wypowiedzi Pani Kryczka rozdała zebranym wyrok sądu w sprawie 
wypowiedzi radnego Grabowskiego na temat ośrodka.  
 
Pani Honorata Głuska: 
- uważa, że tutejszy ośrodek zdrowia nie oferuje żadnej opieki zdrowotnej. 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- pani Kryczka nie musiała przynosić tych wyroków. Jest to sprawa ogólnie znana. Zgodnie z 
wyrokiem przeprosił na sesji rady tak, jak nakazał to sąd. Nie zgadza się jednak z tym i dlatego 
zgłosił się do Rzecznika Praw Obywatelskich, który w jego imieniu odwołał się do Sądu 
Najwyższego. Sprawa się toczy; 
- to, że pacjenci przychodzą wcześniej z czegoś wynika; 
- zaproponował takie rozwiązanie, że dokumenty i dane byłyby zabezpieczone; 
- jeżeli dzierżawimy, to dlaczego tam sprzątamy. Dlaczego jest to teren autonomiczny. 
 
Wójt: 
- mowa o zadaszeniu była już na wiosnę na komisjach. Zadaszenie takie będzie robione; 
- wizyty przy rejestracji umawiane są na konkretne godziny. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 
- może więcej informacji na temat rejestracji internetowej. 
 
Obrady opuścił radny Paweł Fortuna (10:23) 
 
Radny Grzegorz Lasak: 
- prawdziwym problemem jest brak pieniędzy. Boryka się z tym i szpital, i ośrodek zdrowia. W 
teorii NFZ płaci za tylu pacjentów, ilu jest przyjętych.  W rzeczywistości na te pieniądze trzeba 
bardzo długa czekać. Problemy z kolejkami i z rejestracją są do rozwiązania. Prawdziwym 
problem jest brak lekarzy i pielęgniarek.  
 
Pani Małgorzata Kryczka: 
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- wyroki są prawomocne i sprawy są zakończone. To, że radny wnosi do Sądu Najwyższego o 
kasację, to co innego; 
- wizyty podczas rejestracji są wyznaczane na daną godzinę. Należy jednak pamiętać, że są 
ludzie starsi, samotni, którzy po prostu lubią przychodzić wcześniej, bo spotykają innych ludzi, 
mogą z nimi porozmawiać; 
- kamery zostały zamontowane na wniosek mieszkańców, którzy na parkingu przed ośrodkiem 
mieli poobijane samochody.  
 
Posiedzenie opuścił radny Marcin Nurek (10:32). 
 
Radny Eryk Grabowski: 
- kto poniósł koszty remontów- dzierżawca czy urząd gminy; 
- dlaczego nie działa winda przy ośrodku, nie można jej obsługiwać z zewnątrz. 
 
Wójt: 
- winda będzie w pełni czynna po termomodernizacji; 
- część rzeczy robimy wspólnie i wówczas koszty odbijamy z czynszu, a część rzeczy Eskulap 
robi we własnym zakresie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek: 
- jako powiat jesteśmy w bardzo trudnej sytuacji, jeżeli chodzi o utrzymanie szpitala. Szpital 
buski miesięcznie zadłuża się o milion zł. Większość szpitali powiatowych jest zadłużona. Jeżeli 
nie zostaną oddłużone, będzie ciężko.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 
- może wystarczy zamontować dzwonek przy windzie i to rozwiąże problem. 
 
 Ad.9. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 
Paweł Patrzałek zakończył LIV Sesję Rady Gminy Solec-Zdrój. 

 

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący Rady 
Monika Dybał                                                                                                                 Paweł Patrzałek 
 
 


